
 

METODICKÁ KOMISE ČSRU 

Zápis č. 25/2020 z jednání MK dne 7.12.2020 

 

Místo: On-line jednání (Skype) 

Účastníci: Roman Šuster (RŠ), Filip Vacek (FV), Dan Beneš (DB), Ondřej Surga 

(OS), Mirek Němeček (MN), Tomáš Kohout (TK) 

Hosté: Ondřej Mikeska (OM), Antonín Brabec (AB) 

Omluveni: Jan Macháček   

 

Projednané body: 

 

1.   Dukla 

FV informoval členy MK o proběhlé schůzi s prezidentem ČSRU Dušan Palcrem na téma Dukla 

a o tom, jak tento projekt uchopit, zejména  pak v oblasti komunikace, kde je stále problém ve 

sdílení veškerých informací o plánech a činnosti Metodické rady Dukly. Zdůraznil, že však 

nejdůležitějším dokumentem, který je nutný přepracovat dle připomínek z řad reprezentačních 

trenérů a zástupců klubů, je samotný strategický plán Dukly. Závěrem k tomu ještě doplnil, že 

pokud i nadále bude Dukla vedena způsobem tak jako doteď a to i přes uveřejněné připomínky 

ze strany jednotlivých zástupců pražských klubů, bude trvat na tom, aby RC Tatra Smíchov 

ukončila s Duklou veškerou spolupráci. S tímto závěrem souhlasil i Tomáš Kohout jako 

zástupce klubu RC Mountfield Říčany a Roman Šuster za klub RC Praga Praha. 

AB k tomu ještě dodal, že na podnět Dušana Palcra se má uskutečnit informační schůze, na 

které se mají společně sejít zástupci klubů, trenéři reprezentací a  zástupci Metodické rady 

Dukly. Tématem této schůze by mělo být dořešení veškerých připomínek k současnému 

fungování Dukly tak, aby to bylo v souladu se strategickým plánem ČSRU. 

Usnesení: AB vytvoří do konce příštího týdne kompletní přehled veškerých poznámek a návrhy 

na konkrétní změny pro strategický plán Dukly ze strany reprezentačních trenérů a zástupců 

klubů a zašle je ostatním členům MK k připomínkování. 

 

 



 

 

 

2.    Změna pravidel dětí 

FV informoval členy MK, že aktuálně všem již zaslal dokument upravující herní pravidla dětí. 

Usnesení: Členové MK se budou výše zmíněným dokumentem zabývat a jakékoliv připomínky 

či návrhy na konkrétní změny zašlou FV. 

 

3.    Překlad LTPD 4-5 

DB informoval MK, že překlad LTPD 4-5 je již ve finální podobě. Upozornil však, že tento 

dokument zatím ještě postrádá adekvátní grafické zpracování. Toto grafické zpracování bude 

vytvořeno ve spolupráci s Janem Čiverným, se kterým bude mít DB osobní schůzku 9.12. 2020. 

Usnesení: DB bude informovat na nadcházejícím jednání ostatní členy MK o stavu grafického 

zpracování překládaného dokumentu LTPD 4-5. 

 

4.    Úpravy tréninkového procesu v kategoriích U14 - U19 

RŠ představil ostatním členům MK prostřednictvím sdílené plochy rozpracovaný strategický 

plán rozvoje pro kategorie U14 až U19. V aktuální verzi tento dokument popisuje mimo 

technicko – taktických dovedností, také pohybově – herní dovednosti, které by si měli 

jednotlivé věkové kategorie osvojovat v rámci tréninkového procesu. Dále dokument předkládá 

specifickou (herní) terminologii s cílem vytvořit jednotné a ucelené názvosloví v rámci herního 

a tréninkového procesu. Dále se dokument zabývá otázkou periodizace a diagnostikou 

výkonnosti. Další témata doplňující tento dokument jsou ve fázi zpracovávání. 

FV na to reagoval a sice, že výše uvedený obsah v rámci tréninkového procesu pro kategorie 

U14 až U19 by měl být v souladu se strategickým plánem ČSRU. K tomu dále uvedl, že je 

otázkou, jaký tréninkový proces a proces učení pohybovým a herně-taktickým dovednostem 

má být vlastním pro jednotlivou věkovou kategorii. 

RŠ na to odpověděl, že identifikace těchto specifikací je poměrně komplexní téma, kterému je 

určitě potřebné se intenzivně věnovat. 



 

 

Usnesení: MK se bude tímto tématem nadále zabývat. Dále se bude MK věnovat 

připomínkování výše zmíněnému dokumentu, předkládání dalších návrhů na doplnění a to i ve 

spolupráci s klubovými a reprezentačními kondičními trenéry. 

 

5. Kritéria hodnocení soutěží 

MN se v rámci tohoto bodu dotázal ostatních členů MK, komu konkrétně zasílat návrh kritérií 

hodnotící soutěže. 

FV na to odpověděl a sice, že se tento dokument bude v rámci dalšího procesu zpracování 

odesílat Vítu Chalupovi. Možnost připomínkovat tyto kritéria je otevřená pro všechny členy 

MK. 

Usnesení: MK bere na vědomí. 

 

 

Příští zasedání MK proběhne dne 14. prosince 2020 přes aplikaci Skype. 

V Praze dne 7. prosince 2020 

Zapsal: Ondřej Mikeska 

 


